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Referat af bestyrelsesmøde. 

Mandag, den 29. januar 2024, kl. 19:00. 

Mødested: HSC´s klubhus, Sydhavnsvej 1 F. 

Deltagere: Carsten Mikkelsen (CM), Hans Olling (HO), Lars Stryhn Poulsen (LSP), 

Hanne Stange (HS) - afbud, Heinrich Jespersen (HJ), Jan Geiken (JG), Martin Pe-

tersen (MP) - afbud, Jannie Kylling (JAKY), Holger Clausen (HC). 

1. Tilføjelser til dagsordenen: 

2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde: 

• Underskrivelse af referater. 

 
3. Meddelelser fra formanden: 

• Siden sidst. 

o Kranen er taget endeligt i brug. 

o Opfordring fra livredder om at invitere Kajakklubben og HSF med i 

vores aftale om svømmehallen. Pt. er det HSC, Haderslev Tyske 

Roklub og Haderslev Roklub, der er sammen om svømmehallen. 

Der er enighed om at spørge de to andre klubber. 

o Solveig Kappel, der er koordinator for kommunale LAG midler - 

midler der er stillet til rådighed for Haderslev og Tønder – har råd-

givet om at søge LAG midler til renovering af broerne i etaper. 

Der skal tages stilling til om broerne skal udskiftes til flydebroer 

eller faste broer. Endelig beslutning træffes på førstkommende 

generalforsamling. Foreløbig afventer bestyrelsen. 

• Indstilling af bestyrelsens repræsentant til Haderslev Søsportscenters 
bestyrelse: 

o CM træder ud af bestyrelsen og trækker sig som formand for Sø-
sportscenteret. Indstilling af rep. på næste bestyrelsesmøde 

• Foredragstilbud fra Haderslev Kajakklub: 
o Der er indledt et samarbejde med Kajakklubben om vinterfore-

drag – ”Lyn og torden” som det første og på sigt et foredrag om 
Søredning 

• Kommende møde for sejlsporten i Haderslev: 
o Der er kommet forvarsel til mødet og forslag til dagsordenspunk-

ter er sendt til Hanne Hammer 

• Drøftelse af højvandssikring: 
o Der er indkommet tilbud på mur mod syd til højvandssikring på 

omkring 330.000,- Dertil kommer diget. Forskellige løsning blev 
drøftet. I første omgang hæves diget/volden til 250 cm mod nord 
og vest, og der etableres overgang over diget ud for norddøren 

o HJ foreslår midlertidige diger/sandsække/watertubes tværs over 
vejen op mod vinterpladsen i stedet for mur 

• Reetableringen af klubhuset: 
o Indvendig affugtning af klubhus er afsluttet. Der indhentes 2 total-

tilbud på retablering 

o Teknikrummet er fortsat under affugtning 
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o Udvendig beklædning og dele af isoleringen er fjernet fra den 

gamle toiletbygning, da isoleringen ikke kan affugtes indefra 

 

4. Næstformanden: 

• IAB 
 

5. Kasserer: 
• Strandet båd. Der er sat sedler på båden, og det er anmeldt til politiet. 

FLID er kontaktet for rådgivning 

• Årsopkrævninger er sendt til medlemmerne 

 

6. Sekretær: 

• IAB 

 
7. Medlemsforhold: 

• IAB 

Status og beretning fra udvalgene: 

8. Ungdomsudvalg: 

                            •   Forældremøde i ungdomsafdelingen. 

                            •   Kalenderen sæson 2024 ungdomsafdelingen og samarbejde med sejl- 

                                  udvalget.                    

                            •   Borgerbudgetteringsmidler til søsportscenteret. 

                                   Punkter til drøftelse 

                            •   Jubilæumsfest – fastsættelse af dato: 

o Reception den 27.8 i klubhuset 
o Fest den 30.8, 31.8 og 1.9. 
o Jubilæumsudvalg: Hans, Carsten, Bent, Holger, Jannie mødes 

snarest 

                            •   Borgerbudgetteringsmidler – legeplads og/eller fest? 

• Jubilæumsudvalget bemyndiges til at indstille, hvad pengene skal gå til 
 

9.  Broudvalg: 

• IAB 
 
10. Pladsudvalg: 

• Prisliste til HJ fra LP 

• Klubben har fået bemyndigelse til at fjerne Banneren, der står på 
land. Forskellige løsninger for fjernelsen af båden drøftes. CM og 
HJ følger op. 

• Presenninger til kassation må ikke fyldes i restaffald. De skal afle-
veres på ressourcecenter Haderslev. 
    

11. Sejludvalg: 

• Tour de Haderslev d. 16/3  

• Pinsetur Årø – sejludvalget ønsker på sigt et pinsetursudvalg 

• Jubilæums sejlads – 31.8.  

• Blå Bånd – 24.-25.8  

• Afrigger Sejlads – 5.10. 
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Invitationer følger 

 
Sejludvalget består af Jesper Vantore, Hans Henrik Petersen, Mia Ras-
mussen og Holger Clausen, og de har holdt deres første møde 

 
 
12. Klubhusudvalg: 

• Klubhusudvalget ønsker ikke at planlægge arrangementer i Det Blå 

Foreningshus 

 

13. Eventuelt: 

• Invitation til deltagelse i ”Forår På Havnen”. Jannie deltager i kom-

mende møde 

 

Mødekalenderen for 1. halvår 2024 

Næste møder:               

 

o 26.02.2024 kl. 19.00 

o 18.03.2024 kl. 18.00 

o 29.04.2024 kl. 19.00 

o 27.05.2024 kl. 19.00 

o 17.06.2024 kl. 18.00 

 

  

  

       

 

Den 4. februar 2024. 

Med venlig hilsen 

Jannie Kylling 


